



Rawatan - rambut penjagaan - DAVINES

TECH SEMULAJADI: MENYUBURKAN



davines
SUSTAINABLE BEAUTY

✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/davines



TECH SEMULAJADI: MENYUBURKAN

-Syampu pH 5.5

bagi dehidrasi kulit dan untuk Cucian rapuh rambut dan

Syampu untuk kulit kepala kering dan rambut kering dan rapuh rambut adalah tidak berstruktur. Mengandungi ekstrak fitoceutici anggur , ringan surfactants, minyak petitgrain Bahasa Mandarin dan ylang ylang.

pakej: botol 250 dan 1000 ml.

Penstrukturan semula KEAJAIBAN-pH 4.5

Semua jenis rambut amat rosak

Membaiki serum bagi rambut sangat rosak. Mengandungi ekstrak fitoceutici anggur , keratin hydrolysed keratin digabungkan dengan, minyak petitgrain Bahasa Mandarin dan ylang ylang.

pembungkusan: botol 1000 ml.

VEGETARIAN KEAJAIBAN-pH 4

pelembap untuk rambut kering dan rapuh

Dingin untuk rambut rapuh dan rapuh , tidak berstruktur. Mengandungi ekstrak fitoceutici anggur , nasi minyak acai dan minyak pati , jojoba minyak dan almond mentega, Passionflower, petitgrain Bahasa Mandarin dan ylang ylang.

pembungkusan: balang 250 ml.

Tukang JELI PLUS-pH 4.4

mineralizing sensitised dan dehidrasi kulit

Pelbagai aktif kompleks sesuai walaupun selepas menuliskan rawatan. Mineralizing untuk profesional dan perniagaan.

arahan-arahan untuk penggunaan: putar topi sehingga pecah gelang dan mengetatkan , goncang yang memakai racun makhluk perosak dan memohon untuk kulit kepala Perkhidmatan Urutan.

pembungkusan: 8 ml bebuli Peti dari 6 unit.

INFUSI enzim hidup PLUS-5 pH

rambut lembut adalah dipelihara dan dilindungi

Pelembab cecair untuk melindungi dan kemuliaan dan kebesaran rambut kering dan rosak. Mengandungi ekstrak daripada minyak pati bagi petitgrain Bahasa Mandarin fitoaceutici anggur dan ylang ylang , sod, kapas mekar. Tanpa bilas.

pakej: botol dengan pam-sembruan gas 100 ml.

HAIRBUILDING PAK-pH 4**penstrukturan semula untuk rambut kering dan rosak**

Sesuai untuk menyusun semula dan menyuburkan rambut mendalam , memberikan Kasut dan kelembutan terima-kasih kepada ekstrak dari fitoaceutici anggur, omega-9 , keratin, minyak pati dari petitgrain Bahasa Mandarin dan ylang ylang.

pembungkusan: balang 250 ml.